
Höja Byalag styrelsemöte 16 november 2018 

 

Närvarande; Helena Wiklund-Persson, Andreas Dånge, Christian Starnert, Annika Lindvall, 

Marlene Persson, Henrik Nilsson samt Helene Andersson.  

Justerare: Annika Lindvall samt Christan Starnert. 

§1. Mötet öppnas. 

§2. Planering inför tomtetåg den 16 december. Efterföljande julfest hålls i 

församlingshemmet. Bittan kommer och spelar dragspel.  

§3. Christian har varit i kontakt med Kent Wickman angående möjlighet att hålla i en öl 

provning för Byalagets medlemmar. Kent har möjlighet under 2019. Planering inför öl 

provning vid nästkommande byalagsmöte.  

§4. Helena har varit i kontakt med Björn Adelbert, Ängelholms kommun angående att Höja 

Byalag önskar belysning till cykelvägen mellan Höja och Ängelholm. Björn Adelbert 

meddelar att väg 1780 är en statlig väg där trafikverket är väghållare. Kommunen har i 

dialogmöte önskat att cykelvägen ut till Höja skulle kompletteras med belysning. Trafikverket 

har då i sin tur meddelat att investeringen är stor och att det saknas budget och att åtgärderna 

måste spelas in i den regionala cykelvägsplanen för att det ska avsättas medel. Under 2017 har 

kommunen lämnat in en lista över de objekt som kommunen önskar byggs ut under åren 

2018–2019. Denna lista är politiskt förankrad. Belysningen längs cykelvägen ut till Höja finns 

inte med bland objekten till den regionala cykelvägsplanen.  

§5. Helene har varit i kontakt med ordförande för Villan skolans föräldraförening, Jenny Lind 

Detta då skolan uttryckt att barn i årskurs 6 bör cykla till skolan för att klara av att ta sig till 

två olika skolor samt Aktivitet förebygger. För barnen från Höja innebär det att de på cyklar 

på cykelväg utan belysning. Jenny kommer lyfta frågan på Föräldraföreningens möte den 28 

november.  

§3. Mötet avslutas 
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